

10/8/2023 Series: Hebrews: Jesus is the One—Pastor Rob
It is Finished
Hebrews 10:1-18
10/8/2023 Announcements

1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors.

Please use our online welcome form (QR Code) to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. Then drop by the Welcome Room after service to pick up a newcomer gift bag and get connected.



2. Zoom Membership Class is scheduled TODAY at 3 PM. Please reach out to Pastor Rob or Paul Chan at robthestans@gmail.com or pkbchan@gmail.com if you are interested. Join Zoom meeting <https://rb.gy/z200v> Meeting ID: 249 122 2044 Passcode: 24680 The New Members Welcome Ceremony is planned for October 29 at the end of worship service. Please plan to join us in celebration with the brothers and sisters who will be joining the RCCC faith community.

3. We will have Christmas Cantata program on December 10 this year. If you would like to participate in the Cantata. Please let Joseph Huang (ithuang@email.com) or Christine Oentung (pwob_ch@yahoo.com) know ASAP how you can be involved. You can also support the Christmas Cantata rehearsal luncheon. (October 15, November 12, 19 and 26). Please go to RCCC website (Resources --> Activity Registration) .

4. Thanks to the men who came out to the Bridge Fellowship on Sat. 9/9! Our next meeting will be Bridge Women's Fellowship, October 14 at 5:30 -7:30pm in the 2-Flex. This meeting is focused on providing opportunities for sisters to connect across generations. All ages are welcome. Contact Irene Chao with any questions.

5. The Church Council has approved the nomination of Brother Luke Chen and Brother Emory Chao to serve as elders of the Church. Additionally, Pastor Rob Stansberry and Minister Raymond Ting have been recommended as full-voting members of the Shepherding Team and the Church Council. Furthermore, the Church Council has approved the nomination of Sister Katelin Bartley as the English Language Deacon, Brother John Fang as the IT Deacon, Brother Kurt Leung as the Cantonese Language Deacon, and Brother Ed Lam as the Youth Ministry Deacon. A Children's Minister Director Search Committee has also been formed, consisting of Kaili Sawyer, Pastor Jerry, Ka Kit Wong, Hsiao-Chuan Tien, and Pauletta Martin. The confirmation of these items will be voted on by the Church members during the Annual Congregational Meeting on November 5, 2023. Details regarding the Annual Congregational Meeting and the nominees' personal testimonies sent via Realm to Church members already. You can see details on the insert. The testimonies are placed on the table outside the lobby. Today, from 1:15 to 2:15pm, there will be a Q&A session with Elder candidate Brother Emory in the centurion.

6. 2023 RCCC Global Mission Conference will be held on 10/21 (Saturday) & 10/22 (Sunday) in church. Starting with potluck dinner at 6pm on Saturday in 5-flex then 3-language combined ministry sharing at 7pm in Cantonese Congregation worship chapel in new building. See poster for details. Please make your best effort to join. FPO (Faith Pledge Offering) is dedicated to use on our supported Global Missionaries ministry. **The FPO budget for this year is \$53,830 and the offering received up to date (10/3) is \$24,255.67.** If your Sunday offering is designated to FPO, please specify "FPO" in your Check. Please pray for Global Missionaries and the FPO ministry.

7. The Sojourners Bible Study and Prayer meets every Wednesday, 7 - 8:30 PM. The Bible study portion is an in-depth study of The Second Letter to the Corinthians. Come join us either for Bible study or prayer or both! Zoom Meeting ID: 249 122 2044, Passcode: 24680.

8. The ongoing Growing Sunday School Class focuses on helping us to grow deeper in our faith and in our impact with others. The current study topic is The Gospel of John. Class is held from 9:30 to 10:45 AM in room A122. Videos and resources are available online at <https://www.raleighccc.org/main/growing-english/>. Pastor Rob can be reached at robthestans@gmail.com for any questions.

9. Operation Christmas Child - 2023 Goal—Prayerfully consider helping us reach our goal of making 375 gift-filled shoeboxes this year. Gift items/supplies are needed to make the 225 in-person boxes. A list of the needed items is available in the church lobby. Please place all new gifts/supplies in the collection containers located in the lobby by Sunday, November 5. You can also make a shoebox online for a donation of \$25 (\$10 for shipping, \$15 for gifts). Building your shoebox online through our RCCC Operation Christmas Child link (<https://sampur.se/46eTc7j>) will help us keep track of the online shoeboxes that we are making. Our deadline to reach our online goal of 150 shoeboxes is December 31.

YOUTH ANNOUNCEMENTS

- 1. Friday Youth Group** - Join us for Youth Group on this Friday, October 13, at 7:30 p.m. for a great time of worship, prayer, and fellowship. We will be having our next Youth Praise and Prayer Night.
- 2. Youth Sunday School** - Join us from 9:30-10:45 a.m. each Sunday for our in-person classes. We also have our online class from 9:00-9:45 a.m. each Sunday.
- 3. Wednesday Youth Prayer** - Join us for prayer on this Wednesday, October 11, from 7:00-7:40 p.m. through Zoom.
- 4. Next Youth QT Plan -20/20: Seen, Chosen, Sent - 10/9—15** - Contact Pastor Jerry to join this new plan.
- 5. Youth Sunday School Teachers, Friday Youth Counselors, and Disciple-Makers Needed**—If you feel called to be a Youth Sunday School Teacher, a Friday Youth Counselor, or a Disciple-Maker for our Youth, please contact Pastor Jerry or our Youth Deacon, Ed Lam, for further info on how you can get involved.

Children Info. (Nursery – 5th Grade)

- The children's department provides in-person Sunday classes from Preschool to Grade 5. Online teaching stopped. Looking forward to seeing your children . The location is in the old building, and the courses are as follows:
 In-Person Children's Sunday School: 9:30-10:45am
 In-Person Children's Sunday Worship: 11:15am – 12:30pm
 AWANA class Friday 7:30 pm-9:30pm
- AWANA registration is now open. Please register by use the QR code. Please email mikeianliu@gmail.com if you have any questions regarding AWANA at RCCC.



UPCOMING SERVICE

10/15/2023

Pastor Rob

10/8/2023 華語堂焦峰傳道

證道題目

讓我們行動起來

雅各書 4 : 1-12

10/8/2023 報告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會戴不戴口罩，按個人需要自行決定。但仍鼓勵大家戴口罩。
3. 主日「福音」饗宴。11:15am 在粵語崇拜堂舉行。今天梁瑞龍牧師主講：「神的奇妙與偉大」。10/15 周奕婷姊妹主講：「與耶穌相遇」。邀請朋友來聽福音。(上網則用 Zoom: 831-4510-6230, PSW: 24680)。
4. 本年度的宣道年會將於 2023 年 10 月 21 (星期六) 及 10 月 22 日 (星期日) 於教會舉行。星期六晚 6pm 在舊堂有 potluck 聚餐，7pm 在新堂的粵語崇拜堂有三語聯合的宣教事工分享聚會，詳情請參閱海報，並請盡量預留時間參加。信心奉獻 (FPO—Faith Pledge Offering) 是專用在教會所支持的多位不同地域的宣教士的事工。本年度的信心奉獻預算為 \$53,830，至今 (10/3) 收到 \$24,255.67。如果會眾的周日奉獻是指定給 FPO，請在支票上註明是 FPO，並請繼續為全球的宣教事工及 FPO 奉獻事工禱告。
5. 教會議會已同意提名陳國強弟兄和趙學成弟兄擔任教會長老，並推薦 Rob Stansberry 牧師和丁少文傳道成為牧養團和教會議會全權投票的成員。此外教會議會亦同意提名 Katelin Bartley 姊妹，方約翰弟兄，梁國生弟兄，和 Ed Lam 弟兄分別出任英文堂執事、資訊科技執事、粵語堂執事、和青少年事工執事。教會議會亦成立了聘請兒童事工主任委員會，成員包括王凱利、Jerry 牧師、王家傑、田小娟、和 Pauletta Martin。以上各項教會議會決議將由教會會員在 2023 年 11 月 5 日的年度會員大會上投票認定。年度會員大會詳情和提名人的個人見證已經由 Realm 發送給教會會員。詳情亦可參閱夾頁。見證放在大堂外桌上。今天 1:15-2:15 pm 在大堂有長老候選人趙學成弟兄的問答會。
6. 今年的聖誕樂崇拜開始練習。請儘快和黃懿望或 Christine Oentung 聯繫。你也可以支持聖誕樂崇拜排練午餐(10/15, 11/12, 19, 26) 請至教會網頁的 Resource → activity registration 上登記。
7. 2023 年 Operation Christmas Child 的目標—請幫助我們的學生完成今年的目標，製作 375 個裝滿禮物的鞋盒。我們製作 225 個裝有禮品/用品的實體鞋盒。教堂大廳有所需物品的清單 (中英文)。請於 11/5 星期日之前將新禮物/用品放入大堂的收集容器中。您也可以線上製作鞋盒，建議捐款 25 美元 (運費 10 美元，禮品 15 美元)。經由我們的 RCCC Operation Christmas Child 鏈接 <https://sampur.se/46eTc7j> 線上製作您的鞋盒，將幫助我們追蹤青少年、學生、家庭和教會成員製作線上鞋盒的情況。我們線上鞋盒的截止日期 12/31。
8. NCSU 校園團契需要弟兄姐妹們的支持，提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource → activity registration → NCSU Student Fellowship Meals Signup 上登記。

青少年事工報告

1. 週五青少年聚會—歡迎參加 10 月 13 日 7:30 週五青少年聚會，一同敬拜、禱告和團契。下周是青少年讚美和禱告之夜。
2. 青少年主日學—歡迎參加每個主日 9:30 – 10:45 AM 的實體主日學。我們同時也有線上主日學 9:00-9:45。
3. 週三青少年禱告會—歡迎參加 10/11 週三 7:00PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
4. 青少年 QT 計畫—20/20: Seen, Chosen, Sent - 10/9-15—請與 Jerry 牧師聯繫。
5. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人—如果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

兒童事工報告

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待您的孩子參加。
地點在舊堂, 課程如下:
實體兒童主日學: 9:30-10:45am
實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm
周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA 課程於 9 月 8 日重新開始。
2. AWANA 開始報名, 請掃描 QR code, 有問題請與 Mike Liu (mikeianliu@gmail.com) 電郵聯繫。



請為下週主日講員代禱

日期	國語	粵語	英語
10/15/2023	陳煌輝傳道	葉永華牧師	Pastor Rob

10/8/2023 粵語堂丁少文傳道

證道題目

再思安息日

馬可福音 2:23-3:6

10/8/2023 報告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會戴不戴口罩，按個人需要自行決定。但仍鼓勵大家戴口罩。
3. 本年度的宣道年會將於 2023 年 10 月 21 (星期六) 及 10 月 22 日 (星期日) 於教會舉行。星期六晚 6pm 在舊堂有 potluck 聚餐，7pm 在新堂的粵語崇拜堂有三語聯合的宣教事工分享聚會，詳情請參閱海報，並請盡量預留時間參加。信心奉獻 (FPO—Faith Pledge Offering) 是專用在教會所支持的多位不同地域的宣教士的事工。本年度的信心奉獻預算為 \$53,830，至今 (10/3) 收到 \$24,255.67。如果會眾的周日奉獻是指定給 FPO，請在支票上註明是 FPO，並請繼續為全球的宣教事工及 FPO 奉獻事工禱告。
4. 教會議會已同意提名陳國強弟兄和趙學成弟兄擔任教會長老，並推薦 Rob Stansberry 牧師和丁少文傳道成為牧養團和教會議會全權投票的成員。此外教會議會亦同意提名 Katelin Bartley 姊妹，方約翰弟兄，梁國生弟兄，和 Ed Lam 弟兄分別出任英文堂執事、資訊科技執事、粵語堂執事、和青少年事工執事。教會議會亦成立了聘請兒童事工主任委員會，成員包括王凱利、Jerry 牧師、王家傑、田小娟、和 Pauletta Martin。以上各項教會議會決議將由教會會員在 2023 年 11 月 5 日的年度會員大會上投票認定。年度會員大會詳情和提名人的個人見證已經由 Realm 發送給教會會員。詳情亦可參閱夾頁。見證放在大堂外桌上。今天 1:15-2:15 pm 在大堂有長老候選人趙學成弟兄的問答會。
5. 今年的聖誕聖樂崇拜開始練習。請儘快和黃懿望或 Christine Oentung 聯繫。你也可以支持聖誕聖樂崇拜排練午餐(10/15, 11/12,19,26) 請至教會網頁的 Resource →activity registration 上登記。
6. 2023 年 Operation Christmas Child 的目標—請幫助我們的學生完成今年的目標，製作 375 個裝滿禮物的鞋盒。我們製作 225 個裝有禮品/用品的實體鞋盒。教堂大廳有所需物品的清單 (中英文)。請於 11/5 星期日之前將新禮物/用品放入大堂的收集容器中。您也可以線上製作鞋盒，建議捐款 25 美元 (運費 10 美元，禮品 15 美元)。經由我們的 RCCC Operation Christmas Child 鏈接 <https://sampur.se/46eTc7j> 線上製作您的鞋盒，將幫助我們追蹤青少年、學生、家庭和教會成員製作線上鞋盒的情況。我們線上鞋盒的截止日期 12/31。
7. NCSU 校園團契需要弟兄姐妹們的支持，提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource →activity registration→NCSU Student Fellowship Meals Signup 上登記。

青少年事工報告

1. 週五青少年聚會—歡迎參加 10 月 13 日 7:30 週五青少年聚會，一同敬拜、禱告和團契。下周是青少年讚美和禱告之夜。
2. 青少年主日學—歡迎參加每個主日 9:30-10:45 AM 的實體主日學。我們同時也有線上主日學 9:00-9:45。
3. 週三青少年禱告會—歡迎參加 10/11 週三 7:00PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
4. 青少年 QT 計畫—20/20: Seen, Chosen, Sent - 10/9-15—請與 Jerry 牧師聯繫。
5. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人—如果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

兒童事工報告

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待您的孩子參加。地點在舊堂，課程如下：
實體兒童主日學: 9:30-10:45am
實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm
周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA 課程於 9 月 8 日重新開始。
2. AWANA 開始報名，請掃描 QR code，有問題請與 Mike Liu (mikeianliu@gmail.com) 電郵聯繫。



請為下週主日講員代禱

日期	國語	粵語	英語
10/15/2023	陳煌輝傳道	葉永華牧師	Pastor Rob